
PROTOKÓŁ Nr XXVII/17 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 28 kwietnia 2017 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę 

Gil, Panią Sekretarz Jolantę Drężek, Kierowników jednostek organizacyjnych, Państwa 

Radnych, Państwa Sołtysów oraz pozostałych uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXVII sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 13 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno 

na lata 2017- 2028. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2017. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych i 

Autostrad zadania utrzymania czystości pasa drogowego oraz chodników i przejść dla 

pieszych. 

9. Sprawozdanie merytoryczno – finansowe z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Jedwabno za rok 2016. 

10. Sprawozdanie z realizacji budżetu i świadczeń pomocy społecznej za 2016 rok. 

11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Jedwabnie w 2016 roku. 

12. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Jedwabnie w 2016 roku. 
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13. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Jedwabno z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 

roku 2016. 

14. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między sesjami. 

15. Odpowiedzi na interpelacje. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono.  
 
Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 13, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty 13 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

 radna Licka – dojazd do oczyszczalni, kiedyś był projekt aby do oczyszczalni 

dojeżdżać od strony miejscowości Szuć, w tej chwili dojeżdża się tylko od ulicy 1 

Maja, czy jest możliwość wrócenia do 1 projektu. 

 Radna Pokrzywnicka – droga powiatowa Burdąg – Nowy Dwór jest w złym stanie 

technicznym ostatnio karetka zjechała do rowu, prosi o interwencję.  

 Przewodnicząca Rady Gminy – wniosek do radnego powiatowego aby wyciąć krzaki z 

poboczy dróg powiatowych na terenie gminy Jedwabno 

 - wniosek aby było więcej koszy na śmieci na terenie Jedwabna, bo jest ich za mało.  

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej w okresie między sesjami.  

Przedstawiony materiał przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  
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Ad. 6 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2017 

– 2028.  

Pani Skarbnik poinformowała, iż zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach 

publicznych przy każdej zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2017 – 2028.  

Ogółem dochody 18.268.325,00 zł, w tym dochody majątkowe 1.137.414,94 zł, wydatki 

ogółem 20.754.458,22 zł, w tym wydatki majątkowe 3.682.109,91 zł. 

Deficyt budżetu gminy w wysokości 2.486.133,22 zł zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z kredytów w wysokości 1.473.513,00 zł, pożyczek 773.687,00 zł i wolnych 

środków w wysokości 238.933,22 zł. 

Przychody budżetu w wysokości 3.116.133,22 zł, rozchody w wysokości 630.000,00 zł, 

(planowana spłata rat kredytów i pożyczek). 

 

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXVII/195/17 została przyjęta 13 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 7  

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.  

Pani Skarbnik – Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Jedwabno dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zmniejszono wydatki na zakup usług w ramach zadania bieżącego estetyzacja miejscowości 

Jedwabno o kwotę 2.000,00 zł (w rozdz. 01095 w § 4300), jednocześnie zwiększając wydatki 
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na zakup materiałów  w ramach zadania estetyzacja miejscowości Jedwabno o kwotę 

2.000,00 zł (01095 § 4210), 

 

2). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Kot dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zmniejszono wydatki na zadanie bieżące przewidziane na zakup usług pozostałych – remont 

dróg gminnych, o kwotę 500,00 zł (w rozdz. 60016 w § 4300), zmniejszono wydatki na 

zadanie bieżące przewidziane na zakup wyposażenia placu zabaw o kwotę 1.500,00 zł (w 

rozdz. 90095 w § 4210), zmniejszono wydatki na zadanie bieżące przewidziane na zakup 

wyposażenia świetlicy o kwotę 2.000,00 zł (w rozdz. 92109 w § 4210), oraz zmniejszono 

wydatki na zadanie inwestycyjne – elementy oświetlenia ulicznego o kwotę 515,00 zł (w 

rozdz. 90015 w § 6050) jednocześnie wprowadzając nowe zadanie inwestycyjne 

,,Zagospodarowanie działki gminnej w miejscowości Kot'' w wysokości 4.515,00 zł (90095 § 

6050), 

 

3). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki w rozdz. 85154 (przeciwdziałanie 

alkoholizmowi) w § 4210 (zakup materiałów i wyposażenia) o kwotę 3.058,22 zł i w § 2360 

(dotacje celowe z budżetu ...) o kwotę 7.000,00 zł zgodnie z wnioskiem GKRPA (powyższe 

wynika z wykonania dochodów z tytułu koncesji w 2016 roku, oraz poniesionych wydatków 

w 2016 roku) – środki pochodzą z rozdysponowania wolnych środków, 

 

4). zgodnie z kolejnym wnioskiem wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne „Przebudowa 

kominów na budynku Gminnego Ośrodka Kultury w Jedwabnie'' w wysokości 12.500,00 zł 

(rozdz. 92109 § 6050) – środki pochodzą z rozdysponowania wolnych środków, 

 

5). zgodnie z wnioskiem wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne „Doprowadzenie do 

należytego stanu technicznego ciągów komunikacyjnych na działkach nr 6/8, 6/134, 6/116, 

6/115, 6/114 w miejscowości Lipniki'' w wysokości 60.000,00 zł (rozdz. 60016 § 6050) – 

środki pochodzą z rozdysponowania wolnych środków, 

   

6). zgodnie z wnioskiem wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne „Budowa chodnika przy 

ulicy Leśnej w Jedwabnie'' w wysokości 70.000,00 zł (rozdz. 60016 § 6050) – środki 

pochodzą z rozdysponowania wolnych środków, 
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7). zgodnie z wnioskiem wprowadzono środki w wysokości 264,00 zł na dodatkową składkę 

na Fundusz Emerytur Pomostowych (rozdz. 75095 § 4780) – składka wynosi 1,5% podstawy 

wymiaru składek na ubezpieczenie emerytalne i rentowe – środki pochodzą z 

rozdysponowania wolnych środków, 

 

8). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki na promocję gminy – na zakup materiałów o 

kwotę 5.000,00 zł (rozdz. 75075 § 4210)  – środki pochodzą z rozdysponowania wolnych 

środków, 

 

9). zgodnie z wnioskiem wprowadzono środki na realizację we współpracy z Powiatem 

Szczycieńskim na podstawie porozumień, następujące zadania: 

- ,,Opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi powiatowej nr 1639N 

Witowo-Warchały'' w wysokości 46.111,00 zł (rozdz. 60014 § 6620), 

- ,,Opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N 

Waplewo-Dźwiersztyny'' w wysokości 35.000,00 zł (rozdz. 60014 § 6620), 

– środki pochodzą z rozdysponowania wolnych środków. 

Łącznie wydatki po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 238.933,22 zł - powyższe 

wynika z rozdysponowania części wolnych środków (wynika z bilansu organu za 2016 rok).   

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Komisja Finansowo - Gospodarcza wydała pozytywna opinię odnośnie proponowanych 

zmian do budżetu – opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXVII/196/17 została przyjęta 13 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 8 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie przejęcia od Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad zadania 

utrzymania czystości pasa drogowego oraz chodników i przejść dla pieszych. 
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Pan Wójt – sprawy porozumień były już podejmowane w kwestii zimowego utrzymanie dróg 

dzisiejszy projekt dotyczy letniego utrzymania dróg i chodników, ale również zimowe 

utrzymanie gdzie wcześniej porozumienia nie było.  

Do wypowiedzi Wójta uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXVII/197/17 została przyjęta 13 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 9 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Grażynie  Pichała Sekretarz Gminnej Komisji 

ds Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Jedwabnie celem omówienia sprawozdania 

merytoryczno – finansowe z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Jedwabno za rok 2016. 

Do wypowiedzi Pani Sekretarz Komisji uwag nie wniesiono, przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 10 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Agnieszce Skwiot Kierownik Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej celem omówienia sprawozdania z realizacji budżetu i świadczeń 

pomocy społecznej za 2016 rok. 

Do wypowiedzi Pani Kierownik uwag nie wniesiono, przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 11 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Jerzemu Pałasz Dyrektorowi Gminnego 

Ośrodka Kultury w Jedwabnie celem omówienia sprawozdanie z działalności Gminnego 

Ośrodka Kultury w Jedwabnie za 2016 rok.  Przedstawiony materiał stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 12 
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Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w  

Jedwabnie celem przedstawienia sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Jedwabnie za 2016 rok.  

Do wypowiedzi Pani Dyrektor uwag nie wniesiono, przedstawiony materiał stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad 13 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Jolancie Drężek Sekretarz Gminy celem 

omówienia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Jedwabno z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 

roku 2015. 

Do wypowiedzi Pani Sekretarz uwag nie wniesiono, przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 14 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. /Przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 15 

Odpowiedzi na interpelacje: 

 bardzo wątpliwe jest aby przewoźnicy chcieli wozić ścieki do oczyszczalni przez 

Szuć, są to dodatkowe kilometry jak również stan tamtej drogi nie pozwoliłby na 

jazdę. Jedyna droga jest teraz przez ul. 1 Maja, zdaje sobie sprawę że jest to uciążliwe 

dla mieszkańców. Złożyliśmy wniosek o remont nawierzchni drogi w kierunku do 

oczyszczalni. Są postawione znaki ograniczające prędkość i tonażu. 

 stan drogi Burdąg – Nowy Dwór i wycinka krzaków systematycznie problem 

zgłaszamy, załatanie tej dziury postaramy się aby nastąpiło to możliwie jak 

najszybciej.  

 Kosze na śmieci postawimy więcej na próbę, jeżeli się okaże że będą ludzie wrzucać 

tam worki na śmieci to je zabierzemy. 

 

Ad 16 

Sprawy różne. 
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Pani Agata Tyc przedstawicie Izby Rolniczej poprosiła aby uczulić pracowników urzędu gminy 

aby wydawali zaświadczenia o zameldowaniu osobom, które faktycznie mieszkają na terenie 

naszej gminy. Chodzi o możliwość przystąpienia do przetargu na dzierżawę gruntów od Agencji 

Nieruchomości Rolnych.  

 

- radna Licka – czy w związku z planowanym remontem drogi na oczyszczalnie będzie też 

budowany chodnik? 

Pan Wójt – nie,  planowany jest tylko remont drogi, chodnik podniósłby znaczny koszt budowy, 

na co nas w tej chwili nie stać. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, iż w związku z wygaszenie mandatu Pana Stanisława Leszka 

Kowalczyka, zostały przez Komisarza Wyborczego wyznaczone nowe wybory zaplanowane na 

23.07.2017r. Następnie przedstawiła kalendarz wyborczy.  

 

Radna Trzcińska – pytanie do dyrektora szkoły, czy w związku z protestami odnośnie reformy 

oświaty czy w naszej szkole były prowadzone protesty. 

Pan Dyrektor – w naszej szkole nie było prowadzonych przez nauczycieli i pracowników 

protestów, ponieważ uważamy ze jest na to za późno, aby taki protest miał sens. Związek 

Nauczycielstwa Polskiego był o tym fakcie poinformowana, ale do akcji nikt nie przystąpił. 

 

Kierownik GOPS – jak co roku do 30.04 przedkłada Radzie Gminy sprawozdanie z „Oceny 

zasobów pomocy społecznej na rok 2016 dla Gminy Jedwabno” 

 

Ad 17 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXVII Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 900 do godz. 1100. 

Na tym protokół zakończono. 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    
Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 


